



## Protokoll styrelsemöte 18 januari, 18:30

<b>Deltagande styrelseledamöter:</b>	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Johan Hagman	X
	Anders Lundström	X
	Linda Sandberg	X
	Emelie Schlyter	X
	Dennis Westermark	X
<b>Klubbchef:</b>	Per Synnerman	X

### § 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

### § 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

### § 3 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

### § 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

### § 5 Konsekvenser av gällande restriktioner och smittspridning

Peter D gick igenom de riktlinjer vi har att förhålla oss till. Det har varit och kommer att vara flera möten med kommunen m.fl. Förberedelser inför Scandic Indoor har genomförts för att kunna genomföra tävlingarna, inom ramen för gällande restriktioner.

När det gäller träningar så är det anslaget på dörren max antal deltagare i hallen (350 st.). Det går att hantera då vi redan nu har schemalagda grupper.

### § 6 Gemensam kväll för alla ledare

Peter D och Linda informerade om planeringen inför den 19e mars 2022. Med anledning av nuvarande covid-restriktioner föreslås den kvällen flyttas till maj 2022, om det då är möjligt att genomföra.

### § 7 Redovisning medlemmar

Idag har vi 611 aktiva medlemmar just nu (97 av dessa är prova-på och får faktura för vårterminen nu). Ca 60 st. i kö. Fler i listan men kommer rensas bort pga. ointresse och legat för länge. Därutöver har vi 113 st. tränare/ledare och 47 st. passiva medlemmar.

I syfte att möjliggöra intag av ungdomar i kö så behöver några grupper slås ihop. I arbetet med grengrupper har också det behovet kommit upp; behovet av att slå ihop grupper. Kansliet tar uppgiften att snarast kalla åldersgrupperna -08 och -09 till ett gemensamt möte för att diskutera ihopslagning och fortsatt arbete med grengrupperna som nu genomfört sina prova-på-perioder.



### § 8 Fastställande av budget 2022

Anders hade skickat ut ett underlag inför mötet och gick sedan igenom de olika delarna och posterna bakom utfallet.

Styrelsen diskuterade flera olika möjligheter att göra besparingar för att nå en nollbalans. Styrelsen diskuterade flera olika möjliga alternativ som villkorade aktiva bidrag, höjda aktivitetsavgifter, ökade antal medlemmar. Styrelsen beslutade att genomföra följande åtgärder:

Villkora aktiva och tränarnas bidrag med 35 % som prioriterad insats. Dvs. kommunicera till de aktiva och tränarna att de inte kan, redan i början av året, vara säkra på att kunna nyttja hela sitt planerade bidrag. Därutöver ska föreningen också arbeta för att öka medlemsantalet, eventuellt höjda aktivitetsavgifter (till hösten), och ökade sponsorintäkter.

Dennis åtog sig att formulera om avtalen för bidrag och Peter G gör en kort beskrivning av hur bidragen byggs upp, som stöd för den fortsatta kommunikationen.

Styrelsen beslutar – för att hålla budgeten i balans – att "villkora" de aktivas och tränarnas bidrag med 200 000 kr, utifrån den av Anders redovisat budgetförslag.

### § 9 Lägesrapport från arbetet med organisation och verksamhetsplan för kommande år

Peter D och Anders har tittat på budget, organisation och verksamhetsplan för det kommande året. De har utarbetat ett preliminärt förslag som de arbetar med. Nästa steg är att lyssna med kansliet om vilka tankar de har om budget, organisation och verksamhetsplan för att i nästa skede redovisa detta för styrelsen i februari.

### § 10 Förvaltning av Hans och Sonja Sköldsäters minnesfond

Peter D och Anders L har tittat på avtalet och placeringsöverenskommelsen, så att arbetet kan påbörjas med de förvaltade pengarna. Efter att avtal och placeringsöverenskommelse skickats ut av Peter D så beslutar styrelsen att godkänna dessa.

### § 11 Den nya hemsidan

Linda gick igenom arbetsläget kring hemsidan. Hemsidan är klar och Linda redovisade ett mycket bra och väl genomarbetat förslag hur vi kan arbeta med hemsidan, vilken typ av information vi ska förmedla och hur. Förslaget var förmedlat till alla i styrelsen före mötet. Styrelsen beslutade enligt Lindas förslag.

Linda och Emelie kommer att träffa alla som har skrivbehörighet på hemsidan för att gå igenom vad som ska gälla framöver.

### § 12 Klubb- och tävlingskläder, utbud modeller och utseende

Emelie och Per redogjorde från den information som kommit efter dialogen med Länna Sport angående om möjligheter att utöka av utbudet och möjligheter att ändra utseende på våra kläder. De frågor som ställts har ännu inte besvarats.

Till nästa styrelsemöte ska en kollektion kunna visas i den nya färgsättningen, och det handlar om ett skifte sedan till perioden mars/april.

### § 13 Utdrag från belastningsregistret

Peter D påminde om att utskicket kring hantering runt "utdragen från belastningsregistret" genomfrös enligt plan. Det finns en plan hos kansliet som försenats något pga. sjukdom. Informationen kommer att koordineras med mailutskicket.

# Huddinge AIS

## Friidrott

2022-01-18



### § 14 Klubbchefen rapporterar

Per redogjorde för läget kring personalen (medlemsläget se ovan). Det är fortfarande bevakning kring kommande JSM när det gäller deltagare, flygbiljetter och hotell. Övrig information kring personalläget har skickats ut separat.

Inför JSM och USM kommer kansliet kalla till möte för att gå igenom förutsättningarna, och villkoren kring kostnader så att beslutad budget kan hållas.

### § 15 Specifika styrelsefrågor

Inga specifika styrelsefrågor.

### § 16 Nästa möte 9e februari

Nästa möte är den 9e februari.

### § 17 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 21:15.

Vid protokollet:

Justeras:

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Gabriëlsson".

Peter Gabriëlsson

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Peter Dacke".

Peter Dacke